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Protokoll: Årsmøte i Buskerud Nei til EU 2025 

Dato: 15.03.2025  

Tid: Kl. 12:00–14:12 

Sted: Metodistkirkens lokaler, Arcaden, Storgata 7, 3510 Hønefoss 

 

Åpning av møtet 

Leder, Tom Ragnar Berg, åpnet årsmøtet og ønsket velkommen. 

 

Sak 1. Konstituering 

Godkjenning av innkalling og saksliste: Innkalling og saksliste ble godkjent. 

Valg av ordstyrer: Erik Borgar Sandvik ble valgt til ordstyrer. 

Valg av referent: Trond Åmås ble valgt til referent. 

Valg av to personer til å underskrive årsmøteprotokollen: Tori Kløven og Tove Blåmoli ble valgt til å 

underskrive årsmøteprotokollen. 

Opprop: Det møtte 13 stemmeberettigede medlemmer. 

 

Sak 2. Årsmelding 2024 

Det kom inn følgende kommentarer til årsmeldingen: 

- Kari Aasen Vernsskog var også delegat på landsmøtet. 

Vedtak: Årsmeldingen ble godkjent med kommentaren ovenfor. 

 

Sak 3. Regnskap 2024 med revisjonsberetning 

Kasserer, Randi Wolff Benjaminsen, la fram regnskap for 2024. 

Vedtak: Regnskapet ble godkjent og revisjonsberetningen ble tatt til orientering. 

 

Sak 4. Arbeidsplan 2025 (gjeldende fram til årsmøtet i 2026) 

Det kom inn følgende kommentarer til arbeidsplanen: 

- Punktet «Ta kontakt med toppkandidater i Sp, Sv og Rødt for å få dem som medlemmer» bør 

inkludere alle listekandidater og også andre partier som er mot et EU-medlemsskap: «Ta 

kontakt med alle listekandidater i Sp, SV, Rødt og alle andre partier som stiller liste og som er 

mot et EU-medlemsskap for å få dem som medlemmer.» 

- Valgkomiteen sliter med å skaffe nye medlemmer til styret. Styret bør være observant på 

dette. 
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Vedtak: Arbeidsplanen ble vedtatt med kommentarene ovenfor. 

 

Sak 5. Budsjett 2025 

Kasserer, Randi Wolff Benjaminsen, la fram forslag til budsjett 2025.  

Vedtak: Budsjettet ble vedtatt. 

 

Sak 6. Innkomne forslag 

Sak 6.1 Revisjon av vedtektene 

Forslagsstiller: Styret i Buskerud Nei til EU 

Forslag 1: UMEU kan oppnevne en representant med fulle rettigheter til styret. 

Forslag 2: Ved stemmelikhet har styreleder dobbeltstemme. 

Med forslagene blir ny §5 Styret                                                                                                                                                                              

Styret består av syv personer, hvor leder og nestleder er valgt av årsmøtet. 

Det øvrige styret konstituerer seg selv og står fritt til å oppnevne et arbeidsutvalg. 

UMEU kan oppnevne en representant med fulle rettigheter til styret. 

Styret oppnevner utsendinger til Rådsmøtet i Nei til EU. 

Styret godkjenner lokale lag innen fylkeslaget og koordinerer virksomheten gjennom disse. 

Styrets vedtak treffes ved alminnelig flertallsbeslutninger. Ved stemmelikhet har styreleder 

dobbeltstemme. 

Styret er vedtaksført når minst halvparten av styret er til stede. 

Saksbehandling: 

- Angående forslag 1 kom det forslag om å presisere at det er UMEU i Buskerud og at denne 

representanten kommer i tillegg til de andre representantene. 

- Årsmøtet var enig i at årsmøtet kunne gjøre presiseringer av forslagene. 

Vedtak: 

- Årsmøtet kan gjøre presiseringer til forslagene. 

- Forslag 1 ble vedtatt med presiseringene: «UMEU i Buskerud kan i tillegg oppnevne én 

representant med fulle rettigheter til styret.» 

- Forslag 2 ble vedtatt. 

 

Sak 7. Uttalelser 

Det ble lagt fram to forslag til uttalelser fra styret i Buskerud Nei til EU: 

- 7.1 Politisk kontroll over krafta 

- 7.2 Norge som et selvstendig land i verden, ikke i EU 

Det kom inn følgende kommentarer til uttalelsene: 

- Angående uttalelse 1: skrivefeil i 3. avsnitt 2. setning skal være: «… å roe kritikken ...». 

- Det bør stå et par steder i uttalelsene at det er årsmøtet i Buskerud Nei til EU som står bak. 
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- Uttalelsene bør sendes til alle avisene i Buskerud, Klassekampen og Nationen. 

- Uttalelsene bør også sendes til Nei til EU sentralt for at de kan bruke/hjelpe til å spre 

dem. 

Vedtak: Uttalelsen ble vedtatt med kommentarene ovenfor. 

 

Sak 8. Valg 

Valgkomitéens leder, Cato Christiansen, la fram valgkomitéens innstilling. Det kom ingen andre 

forslag. Det kom fram at medlemsskapet til Marte Nilsen ikke er bekreftet. Rekkefølgen på 

varamedlemmene ble derfor endret. Alle valg er for ett år. 

Valg av leder: Tom Ragnar Berg (Ringerike) ble valgt til leder. 

Valg av nestleder: Erik Borgar Sandvik (Drammen) ble valgt til nestleder. 

Valg av styremedlemmer: følgende ble valgt til styremedlemmer: 

Randi Wolff Benjaminsen, Drammen 

Ann Christin Bakken, Ringerike 

Jan Ivar Jansen, Hole 

Tone Olderback Jansen, Hole 

Kari Aasen Vernsskog, Eiker 

Valg av varamedlemmer: følgende ble valgt til varamedlemmer: 

Trond Åmås, Drammen (1. vara) 

Inge Losvik, Ringerike (2. vara) 

Marte Nilsen, Gol (3. vara), valgt med forbehold om at 

medlemsskapet bekreftes. 

Valg av revisorer: følgende ble valgt til revisorer: 

Kjell Grønhovd 

Sverre Johnsrud 

Valg av valgkomite: følgende ble valgt til valgkomité: 

Cato Christiansen, leder 

Gunn-Lajla Robertsen 

Jon Halvor Ovrum 

 

 

 

 

 

Tori Kløven 
protokollunderskriver 

Tove Blåmoli 
protokollunderskriver 

 


